



**dorpsbelangen  
HARREVELD**  
Opgericht d.d. 23 oktober 2013  
K.v.K Arnhem 59059133

**Notulen 14e Algemene Ledenvergadering  
Woensdag 23 november 2022 om 20.00 uur  
Dorpshuis "t Kempken"**

Dagelijks Bestuur: E. Tankink, E. Karnebeek, W. van Beckhoven,  
T. Kruisselbrink, J. Hulshof en R. Gierkink

**1. Opening/welkomstwoord**

De voorzitter Jos Hulshof heet iedereen van harte welkom op deze dertiende algemene ledenvergadering van de vereniging Dorpsbelangen Harreveld.

Speciaal Welkom voor:

Lincy Reukers  
Eva te Poele  
Arjan Schutten  
Denise van der Donk  
Sharon Bürer  
Jan de Mooy  
Thomas de Roos, afgemeld

De voorzitter verwijst nog naar de website van Dorpsbelangen dat daar ook alles terug te vinden is.

**2. Vaststellen van de agenda**

Agenda wordt aangepast met 1 punt

**3. Notulen 13<sup>e</sup> algemene ledenvergadering dd. 20 april 2022**

De notulen worden doorgenomen en goedgekeurd.

**4. Mededelingen**

- De koffie / consumptie in de pauze is voor rekening van DBH.
- Het inloopkwartier komt vanaf nu te vervallen. Er is voldoende gelegenheid om met ons contact op te nemen.
- Wij als bestuur willen graag naar 1 ledenvergadering per jaar
- Het bestuur is ook nog steeds op zoek naar nieuwe bestuursleden
- Eva te Poele: er komt voorlopig geen gescheiden riool aan de Hogenkampstraat omdat deze nog niet aan vervanging toe is

**5. Horizon (Thomas de Roos)**

Is helaas niet aanwezig vanavond.

Wij als DBH hadden gehoopt dat Thomas de Roos ons meer kon toelichten wat het kindvriendelijk maken van de Horizon betekent voor ons dorp Harreveld.

**6. Financiën 2019-2020**

Zie bijgevoegde presentatie. Financiën 2019-2020

## **7. Commissies en werkgroepen.**

### **1. Fietspaden Commissie/Groen**

- Aanschaf Kantensnijder
- Foto's van de opening van t Slat worden getoond. Kinderen uit de buurt hebben vruchtbomen rondom de picknickplaats gepland.
- Nu hebben we weer een verbinding tussen het pad van Zieuwent.
- Daarnaast heeft de fietspaden commissie ook een donateursactie gehouden waarbij ze veel donaties hebben ontvangen.
- Het streven is naar een goed onderkomen, omdat de spullen nog steeds op verschillende plekken liggen. Dat is het eerstvolgende doel van de commissie.

## **8. Pauze**

### **9. Update TVH**

Toekomst Vereniging Harreveld

Jan de Mooy (stuurgroep lid) neemt het woord.

De Werkgroep TVH is voortgekomen als een van de werkgroepen ontstaan naar aanleiding van de meest recente ontwikkelde dorpsvisie.

De Werkgroep bestaat uit een aantal leden van Harreveldse verenigingen en andere betrokkenen. Het doel is te komen tot concrete acties om de toekomst van verenigingen en stichtingen in Harreveld te verbeteren. De groep is inmiddels al een aantal keren bij elkaar geweest en ze hebben een vragenlijst verspreid naar 50 verenigingen en stichtingen. De respons die hieruit kwam is weer terug gecommuniceerd en naar aanleiding hiervan is met een ca. 30 afgevaardigden een vergadering gehouden.

De grote lijnen die hieruit naar voren kwamen:

- Organisaties met een eigen locatie/accommodatie ervaren problemen met een lage bezetting of te weinig ruimte.
- Veel verenigingen en stichtingen ervaren problemen in de bezetting van vrijwilligers en van de bestuursfuncties.
- Zorgen over de levensvatbaarheid (dalende ledenaantallen e/o financiële houdbaarheid).
- Circa de helft van de verenigingen zegt samen te werken met andere verenigingen of zegt hiertoe bereid te zijn.

Het is nu aan de werkgroep om scenario's dan wel oplossingsrichtingen te formuleren waarbij deze gaan leiden tot concrete acties.

Vanuit het publiek is er wat reuring over de voortgang van deze werkgroep. Eva te Poele licht dit ook nog even kort toe. Het zijn allemaal ingrijpende processen en daar moeten we zorgvuldig mee omgaan.

Arjan Schutten zegt de inventarisatie van wat Harreveld wil is al gedaan middels het dorpsplan.

Jos, Er liggen een aantal scenario's en daar moeten we mee aan de slag om daar de beste uit te halen.

Vraag uit publiek: wat is het tijdspad? Corona is geweest dus dat is geen reden meer en waar gaan we nu naar toe? Eva te Poele: begin volgend jaar kunnen we de scenario's presenteren. Daarna is het Dorp aan zet.

Vraag uit het publiek: kunnen we nu geen datum aangeven wanneer wij een presentatie willen van de desbetreffende scenario's? Jos Hulshof: we gaan dit terugkoppelen aan de werkgroep.

## **10. Ondernijning - Lincy Reukers**

Wijkagent buitengebied heel Lichtenvoorde.

Zij praat ons bij over ondernijning en dan met name drugs.

Vraag uit publiek: ik heb al eens mensen aan de deur gehad en heb nee gezegd maar wat kan ik nog meer doen?

Wijkagent: Filmen, kenteken opschrijven en doorsturen. Daar kunnen we wat mee.

Bel bij een verdachte situatie 112 dat is de snelste weg. Jos Hulshof, zet het ook in de buurt preventie app.

actiepunt: Lincy Reukers toevoegen in de buurt preventie app.

Lincy Reukers heeft geurkorrels meegenomen zodat we kunnen gaan ruiken bijvoorbeeld cocaïne en XTC ruikt zodat je het meteen herkent. 90% van de jeugd gebruikt wel eens.

Vraag uit publiek: Overlast van de Horizon waar moeten we dat melden? Lincy Reukers: overlast moet je echt melden bij de Horizon. Zij zijn verantwoordelijk voor hun jeugd.

Alleen als je mensen ook daadwerkelijk ziet dealen zou je contact op kunnen nemen met de wijkagent.

Vraag: doen jullie preventie op de lagere school? Lincy Reukers: op dit moment nog te weinig.

Jos Hulshof: op 27 januari 2023 hebben wij Mazzel uitgenodigd om preventie voorlichting te geven in Harreveld.

Lincy Reukers is te bereiken via:

[lincy.reukers@politie.nl](mailto:lincy.reukers@politie.nl)

## **11. Rondvraag**

Er zit veel in de pot kleine en grote initiatieven? Kunnen jullie hier niet wat meer mee? Jos Hulshof: we doen er alles aan om de pot kleiner te krijgen.

Er ligt buiten Harreveld, in het buitengebied ontzettend veel hondenpoep. Is hier wat aan te doen?

Arjan Schutten: we moeten meer inzetten op bewustwording, bijvoorbeeld door borden.

Lincy Reukers: volgens mij ben je verplicht om een poepzakje bij je te hebben zeker bij de BOA's, maar dit moeten we nog even checken.

Of wij niet weer via de mail mensen en verenigingen aanschrijven om ze uit te nodigen voor de vergaderingen?

Worden de gaten langs de gracht nog weer opgevuld met nieuwe bomen? Jos Hulshof: dit nemen we mee als actiepunt.

Gaat er nog wat aan de Kerkstraat veranderen? Ja, er is een werkgroep. Edwin Karnebeek: er komt nog een belevingsonderzoek.

Vraag uit publiek: wordt dit ook nog met de anderen uit de Kerkstraat gecommuniceerd?

Vraag: Hoe is het tijdspad voor de Kerkstraat? Edwin Karnebeek: 2024 - 2025 en volgend jaar mei is de Richterslaan pas klaar. Er komt nog een klankbordgroep waarin iedereen kan meepraten.

Hoe stand van zaken omtrent woningbouw? Edwin Karnebeek: Er is een nieuwe woonvisie in ontwikkeling en er zijn twee particuliere initiatieven van ongeveer 17 woningen op dit moment. De gemeente vraagt ons om weer de woonbehoefte te peilen.

Arjan Schutten: misschien de nieuwe woonvisie delen asap?

Is het wel goed dat jullie naar 1 vergadering terug gaan per jaar? Jos Hulshof: Ja, want daarnaast organiseren we wat meer thema avonden.

Verkeersveiligheid in het buitengebied. Vooral bij kruisingen kun je soms niet goed zien door opslag enz.? Jos Hulshof: je kunt de buiten beter app gebruiken om onveilige situaties te melden. Deze app is ook voor afval melding.

Lincy Reukers: aanvulling op hondenpoep in het buitengebied: deze hoeft niet op te ruimen.

## **12. Sluiting**

De voorzitter bedankt iedereen voor de aanwezigheid en wenst iedereen wel thuis.

Dorpsbelangen Harreveld

Notulist

Voorzitter

Ragnhild Gierkink

Jos Hulshof

.